

申請歸化中華民國國籍應繳證件簡表 (外國籍人士自願歸化適用)

ထိုင်ဝမ်နိုင်ငံသားအဖြစ်ပြောင်းလဲရန်ပေးအပ်ရမည့်စာရွက်စာတမ်းလျှောက်လွှာပုံစံ
(နိုင်ငံခြားသားများမိမိဆန္ဒအလျောက် ပြောင်းလဲရန်သင့်တော်)

စဉ်	ပြင်ဆင်ရန်စာရွက်စာတမ်း	ထုတ်ပေးယူနစ်နှင့်ဖော်ပြချက်
1	နိုင်ငံခြားသားနေထိုင်ခွင့်(သို့)အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ပါမစ်	* နိုင်ငံခြားသားနေထိုင်ခွင့်ကတရုတ်နာမည်ပါရမည်။ * တစ်နှစ်လျှင်183ရက်အထက်၊ 5နှစ်ဆက်တိုက်နေထိုင်ရမည်။ * နေထိုင်စဉ်ကာလတွင်းမပြတ်တောက်ရ ((သို့) ပြတ်တောက်ရက်30ထက်လျော့နည်း)
2	မူလတိုင်းပြည်(-----)ရဲတပ်ဖွဲ့မှတ်တမ်း (နိုင်ငံခြားဘာသာနှင့်တရုတ်ဘာသာပြန်)	◎ထိုင်ဝမ်နိုင်ငံခြားရေးရုံးပြည်ပမှတစ်ဆင့်အတည်ပြု ရန် ◎ထိုင်ဝမ်နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှတစ်ဆင့် ပြန်လည်စစ်ဆေး
3	ဆက်စပ်သည့် ပိုင်ဆိုင်မှု(သို့)ကျွမ်းကျင်မှုကိုယ်ကိုယ်ကို မှီခိုနိုင်(သို့)နေထိုင်မှုဘဝအာမခံ ရှိရမည်။	◎ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား၊ လျှောက်ထား သူ (1) 、 (2) 、 (3) 、 (4) မှတစ်ခုရွေးချယ်ပါ။ ◎အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ရပြီးသူ၊ နေထိုင်မှုဘဝ ထောက်ခံစာမလိုပါ။
(1)	တစ်နှစ်ပျမ်းမျှလစဉ်ဝင်ငွေ အလုပ်သမားဝန်ကြီးဌာနအခြေခံလစာကြေညာချက်2ဆရှိသူ	
(2)	ပြည်တွင်း ရွှေ့ပြောင်းနှင့် မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပိုင်ဆိုင်မှုစုစုပေါင်း ထိုင်ဝမ်ငွေ 5သန်းယွမ်ရှိသူ	
(3)	အစိုးရအကျင့်စီမံထုတ်ပေးသည့် ပရော်ဖက် ရှင်နယ်နှင့် နည်းပညာပုဂ္ဂိုလ်များ (သို့) ကျွမ်းကျင်မှုလက်မှတ် စာရွက်စာတမ်း	
(4)	ပြည်ဝင်ထွက် လ.ဝ.က အက်ဥပဒေပုဒ်မ 25 အပိုဒ်3၊ အပိုဒ်2အဆိုပါသတ်မှတ်ချက်အရ တိုင်းပြည်အကြီးတန်းပညာရှင်များလိုအပ်ချက် အတွက် ထိုင်ဝမ်အမြဲတမ်းနေထိုင်ခွင့်ပြု သည်။	
4	တရုတ်အခြေခံဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှုနှင့် နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး၊တာဝန် အခြေခံအသိ ပညာနှင့်အတူ (လျှောက်ထားသူသည် ညာဘက်ကော်လံ (3)(1)ရွေးချယ်ပူးတွဲ အသုံးပြု ပါ)	1. ပြည်တွင်း အစိုးရနှင့်ပုဂ္ဂလိကကျောင်းအသီးသီးမှာ 1နှစ်နှင့်အထက် တက်ရောက်သည့်အထောက် အထား 2. ပြည်တွင်းအစိုးရထုတ်ပေးသည့်သင်တန်းတက်ရောက်သည့်

		<p>နာရီအထောက်အထား(ယေဘုယျအားဖြင့် နာရီ 200အထက်)</p> <p>3. ပြောင်းလဲစမ်းသပ်မှုပါဝင်ဆောင်ရွက်(နတ်ဖြေ(သို့) ရေးဖြေ 1ခုတွင်အမှတ်70 အရည်အချင်းပြည့်မှီ) (အကယ်၍ ပြောင်းလဲစမ်းသပ်မှု အရည်အချင်းပြည့်မှီပါက အောင်စာရင်း မလိုပါ)</p>
5	နိုင်ငံသားကဒ်အသစ်နှင့်အညီ ဓါတ်ပုံ1ပုံ	
6	လက်မှတ်ကြေး ထိုင်ဝမ်ငွေ1200ယွမ်	<p>1. စာတိုက်တွင်ဝယ်ယူရန် 「စာတိုက်လွှဲစာ」 ငွေလက်ခံသူ : <u>ပြည်ထဲရေးဌာန</u></p> <p>2. ကွန်ပျူတာအသုံးပြု၍ အင်တာနက်မှတစ်ဆင့် ဘဏ္ဍာရေး ကုမ္ပဏီသို့「e - Billတစ်နိုင်ငံလုံးပေးချေမှု ကွန်ယက်」(သို့) 「ရှင်တုံကျင်းရုံကဒ်」 ရှိပါက အဆိုပါ 「e - Billတစ်နိုင်ငံလုံးပေးချေမှု ကွန်ယက် APP」 ဒေါင်း၍ ပေးချေနိုင်သည်။</p>
7	<p>မူရင်းနိုင်ငံသားဆုံးရှုံးမှုသက်သေစာစာရွက် စာတမ်း(နိုင်ငံခြားဘာသာနှင့် တရုတ် ဘာသာပြန်) အထက်ပါစာရွက်စာတမ်းများကို နိုင်ငံခြား သံရုံးများနှင့် ကောင်စစ်ဝန်ရုံး(သို့)အခွင့် အာဏာရကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အစည်း များ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနက စိစစ်မည်။ ; ပြည်ပထုတ်သူများ အတွက် ပြည်ပမစ်ရှင်အသိအမှတ်ပြု လက်မှတ်နှင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပြန်လည်စိစစ်မည်။</p>	<p>နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန (ထိုင်ပေမြို့ ကျီနန်လမ်း၊ အပိုင်း1၊ အမှတ် 2~2၊ 3-5F) TEL : 02-23432888</p> <p>နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အလယ်ပိုင်းရုံး (ထိုင်ကျုံးမြို့ လီမင်လမ်း၊အပိုင်း2၊ အမှတ်503၊ 1F) TEL : 04-22510799</p> <p>နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန တောင်ပိုင်းရုံး (ကောင်းရှုံမြို့၊ ချိန်ကုန်းရိလမ်း၊ အမှတ်436၊ 2F) TEL : 07-2110605</p> <p>နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန အရှေ့ပိုင်းရုံး (ဟွားလျှန်မြို့၊ ကျုံးစန်း လမ်း၊ အမှတ် 371၊ 6F) TEL : 03-8331041</p>
ကြိုတင်ပြင်ဆင်ချက်		<p>1. လျှောက်ထားသူသည် ပြည်တွင်းနေထိုင်သည့် အိမ်ထောင်စုမှတ်ပုံတင်ရုံးသို့ ကိုယ်တိုင်လျှောက်ထားရမည်။</p> <p>2. နိုင်ငံသားဖြစ်ဖို့သတ်မှတ်ရက် 1နှစ်အတွင်း မူလနိုင်ငံသားဆုံးရှုံးမှုသက်သေစာတင်ပြရမည်။ အဲဒီအချိန်မှာမတင်ပြသူ၊ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနစိစစ်အတည်ပြု ချက်အပြင် မူလတိုင်းပြည် စစ်မှန်သည့် ဥပဒေရေးရာ(သို့)အုပ်ချုပ်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်ကန့်သတ်ထားသည်။ သတ်မှတ်ချိန်တွင်း နိုင်ငံသားဆုံးရှုံးမှုမတင်ပြနိုင်သူ သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားပါ။ နိုင်ငံသားခွင့်ပြု ချက်ရုပ်သိမ်းရလိမ့်မည်။</p>

3. နိုင်ငံသားဥပဒေပုဒ်မ 9၊ အပိုဒ် 4 ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်ကိုက်ညီသည့် နိုင်ငံခြားသားများသည် မူလနိုင်ငံသားဆုံးရှုံးမှုသက်သေတင်ပြရန်မလိုပါ။

★အထက်ပါ တင်ပြရန်စာရွက်စာတမ်းများသည် သာမန်အကြောင်းအရာအတွက်ဖြစ်သည်။ ထူးခြားအခြေအနေရှိလျှင် တည်ဆဲနိုင်ငံသားဥပဒေနှင့်နိုင်ငံသားအက်ဥပဒေစည်းကမ်းများ၏သက်ဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီဆောင်ရွက်ပါ။